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Do snakes make you nervous? How about salamanders? Does the mention of a brass
reading lamp give you conniptions? Is a long knife something you wish to avoid? A car
accident? An odor? Cake? Clues to a bloodthirsty crime?

It is likely that your answers will reveal A Series of Unfortunate Events to be ill-suited for
your personal use. A librarian, bookseller, or acquaintance should be able to suggest
books more appropriate for your fragile temperament. But to the rarest of readers we
say, “‘Beware’ doesn’t begin to cover it.”

BE CAREFUL! This volume constitutes only one-thirteenth of Mr. Snicket’s A Series of
Unfortunate Events. Readers unbothered by inclement weather will want to continue
with the third installment, The Wide Window. Others will not.
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评论

对这个系列越来越无感了，只能靠看对Sunny的描写撑过去。

-----------------------------
It is not a fairy tale for childr, at least not a comedic story for child. It is a absorbing
novel full of violence, fear, crime.

-----------------------------
我知道他们会很惨 我就是想知道作者能把他们写到多惨！！！四个晚上看完
还是转投hp的怀抱了 感觉太拖沓了。。。昨天最后六页开始看hp 文字什么的顺畅许多
对比鲜明

-----------------------------
4.5/5 比第一本好看

-----------------------------
Compared with the first one, this book has a so simple plot that you can easily guess
the ending,although made me sort of disappointed,maybe just because my
expectation was too high.

-----------------------------
20170819 这本书一开始我以为又是到一个坏亲属家然后三宝大闹的故事，但Mr.
Olaf再次出现时，我看得有点毛骨悚然，然后这本书给儿童看真的大丈夫？又是谋杀又
是算计，虽然有着童话中笨的要命的大人，却无童话的天真，有的只是斗智斗勇，故事
还算比较紧凑，挺好的一本书。

-----------------------------
三姐弟有进步啊，适当反抗了，是他们太天真还是社会太复杂？接下来的命运会如何呢
？

-----------------------------
槽多无口……这个系列不会再看了。拜拜，剩下来的十几本。

-----------------------------
Another story with the snakes.poor uncle



-----------------------------
老早以前读的

-----------------------------
这一本里Poe已经变成搅屎棍了。叔叔是个很好的人，虽然人们总是嘲讽他的名字。在
生死关头还在坚持打断别人说话是不礼貌的，看来有教养有时候也比较致命。叔叔的死
是他后知后觉造成的。怕不是每一本都要死一个人吧。想想觉得太气人了。为什么小孩
子说的话总是得不到注意。

-----------------------------
This one's even better...

-----------------------------
A series of unfortunate events的第二本 2012.7.26

-----------------------------
坏人真的是好邪恶啊，一直追着他们不放~我觉得主要的不幸都来自于大人自以为是，
不听小孩子的话~

-----------------------------
= = it's a cheerful book. I like that one whole page of 'ever'.

-----------------------------
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序号 12 作者: Lemony Snicket 出版社: HarperCollins 出版年: 1999-09-30 页数: 208 装帧:
Hardcover 丛书: A Series of Unfortunate Events 总词数：30000 蓝思值：1040 日期
2015年2月22日-2015年2月24日 时间3天 查词 62个 2015-02-22 20 fitfully misnomer
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